
V Borotíně dne 16. prosince 2021 

  

Z á p i s 

 

z 21. zasedání Zastupitelstva městyse Borotín konaného dne 16. prosince 2021 

od 18,00 hodin v zasedací místnosti na radnici v Borotíně 

 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu, program zasedání 

 

1.1 Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Zasedání zahájila a řídila paní Mgr. Lenka Pípalová. Zasedání je schopno se usnášet. 

Je přítomno 10 zastupitelů (71 % zvolených) a 3 hosté. 

Zapisovatelem byl jmenován Ing. Antonín Brož a paní Petra Tejnorová, ověřovateli 

zápisu byli jmenováni Ing. Ondřej Pacovský a Ing. Jan Vavřík. 

 

1.2 Program zasedání 

Předsedající navrhla program 21. zasedání zastupitelstva. Vyzvala členy 

zastupitelstva, aby se vyjádřili, zda souhlasí s navrhovaným programem, nebo zda 

navrhují předložený program doplnit či změnit. Bylo přistoupeno k hlasování 

o programu. 

 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu, program zasedání 

2. Zápis z minulého zasedání zastupitelstva 

3. Rozpočet městyse Borotín, Společenství obcí Čertovo Břemeno a DSO Venkov 

4. Postup prací na obecních stavbách, granty, projednání smluv, příprava akcí na rok 

2022 (územní studie) 

5. Informace o provozu příspěvkových organizací  

6. Odpadové hospodářství 

7. Připomínky, diskuse, různé (kontroly, rozpočtové opatření, žádosti o příspěvky, 

odprodej pozemků) 

8. Závěr 

 

Návrh na usnesení č. 313: Zastupitelstvo schvaluje program 21. zasedání 

zastupitelstva dle návrhu předneseného předsedající. 

Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 313 bylo schváleno. 

 

 2. Zápis z minulého zasedání 

Předsedající vyzvala zastupitele, aby se vyjádřili, zda mají k zápisu z minulého 

zasedání nějaké připomínky či jej chtějí doplnit. Doplněno usnesení č. 301 – nákup 

pozemku pod silnicí Libenice – Předbojov. 

  

3. Rozpočet městyse Borotín, Společenství obcí Čertovo Břemeno a DSO Venkov 

 



3.1 Rozpočet městyse Borotín 

Návrh rozpočtu předložila a okomentovala paní Jana Čermáková. Rozpočet byl 

řádně zveřejněn dne 30. 11. 2021, je navrhován jako schodkový s příjmy ve výši 

19.167.000,- Kč a výdaji ve výši 26.500.000,- Kč. Výše příjmů i výdajů je 

ovlivněna schválenými dotacemi a výší příspěvku z rozpočtového určení daní v roce 

2022. 

Střednědobý výhled bude aktualizován na dalším zasedání zastupitelstva. 

Návrh na usnesení č. 314: Zastupitelstvo schvaluje rozpočet městyse Borotín 

na rok 2022 na paragrafy jako schodkový. 

Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 314 bylo schváleno. 

 

Zasedání opustila RNDr. Markéta Čapková, počet přítomných zastupitelů je 9, 

zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

Zastupitelé dále projednali střednědobý výhled na roky 2022 – 2032. Nový výhled 

bude vypracován na základě výsledku příjmů z RUD roku 2021 a bude aktualizován 

na příštím zasedání. 

Návrh na usnesení č. 315: Zastupitelstvo schvaluje projednání aktualizace 

střednědobého výhledu na roky 2023 – 2025 na příštím zasedání. 

 Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 315 bylo schváleno. 

 

3.2 Rozpočet Společenství obcí Čertovo břemeno 

Zastupitelé vzali na vědomí návrh rozpočtu Společenství obcí Čertovo břemeno, 

který bude valná hromada schvalovat na svém zasedání. 

 

3.3 Rozpočet DSO Venkov 

Zastupitelé vzali na vědomí návrh rozpočtu DSO Venkov, který bude valná hromada 

schvalovat na svém zasedání 21. 12. 2021. 

 

4. Postup prací na obecních stavbách, projednání smluv 

 

4.1 Oprava místní komunikací Borotín  

Zastupitelé vzali na vědomí opakované podání žádosti o dotaci na MMR. 

 

4.2 Výstavba MK na sídlišti U Buzína 

Proběhlo výběrové řízení. Výběrová komise pracovala ve složení Ing. Pivokonský, 

Ing. Tůma, Mgr. Pípalová, T. Pazourek a J. Čermáková. Komise pro otevírání obálek 

a vyhodnocení nejvýhodnější nabídky doporučuje k výběru nabídku firmy Vialit, s. r. 

o. za 4.542.255,82 Kč včetně DPH. 

Návrh na usnesení č. 316: Zastupitelstvo schvaluje výběr dodavatele a pověřuje 

starostu podpisem smlouvy. 

 Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 316 bylo schváleno. 

 



4.3 Včelí naučná stezka Sv. Ambrože 

Zastupitelé vzali na vědomí postup prací na projektu. Probíhá výběr mobiliáře, 

konkrétně informačních a edukačních panelů. Grafické práce jsou součástí dotace, 

technické prvky by měly být hrazeny z rozpočtu obce.  

 

Návrh na usnesení č. 317: Zastupitelstvo schvaluje nákup edukačních pomůcek a 

mobiliáře na naučnou stezku nad rámec projektu. 

Výsledek hlasování: 7 pro, 0 proti, 2 zdržel se. Usnesení č. 317 bylo schváleno. 

 

4.4 Informace o obnově a údržbě bytového fondu 

Byla provedena rekonstrukce podlah a vytápění v bytě č. 13 v čp. 263. V č. p. 263 

proběhl převod elektrické energie ve společných prostorách na obec. 

Zastupitelé vzali informace na vědomí. 

 

4.5 Příprava akcí na rok 2022 

Plán obnovy obce na roky 2021 – 2023 a aktualizovaný seznam akcí byl projednán 

na 15. zasedání zastupitelstva 16. 12. 2020 a schválen usnesením č. 224. 

 

K jednání zastupitelstva se připojila RNDr. Markéta Čapková, počet přítomných 

zastupitelů je 10, zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

4.5.1 POV JČ kraje 

Zastupitelé diskutovali o výběru akce pro POV JČ kraje.  

Návrh na usnesení č. 318: Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti do POV JČ 

kraje na projekt Zvýšení kvality bydlení a společných prostor v č. p. 261 – 263 a 

jeho dofinancování z rozpočtu obce. 

 Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 318 bylo schváleno. 

 

4.5.2 Libenice – obecní dům č. p. 27, 28 

Zastupitelé diskutovali o způsobech využití nemovitosti. Je nutná rekonstrukce před 

dalším pronájmem. Starosta vyzval zastupitele k prohlídce nemovitosti před dalším 

zastupitelstvem. 

 

4.5.3 Zpracování územních studií 

Zastupitelstvo na svém 19. zasedání dne 24. 8. 2021 schválilo vypracování územních 

studií na zastavitelná území obce. 

Zastupitelé projednali cenovou nabídku projekční kanceláře Relax M.A.A.T., s.r.o. 

včetně možného další postupu při zpracování jednotlivých studií. Dle návrhu 

realizační kanceláře budou obesláni majitelé dotčených pozemků v lokalitách 

označených Z.BO 1 a Z.BO 8 vyzváni k jednání a případné spoluúčasti na tvorbě 

studie. 



Návrh na usnesení č. 319: Zastupitelstvo schvaluje postup zpracování územních 

studií na vybraných plochách, oslovení vlastníků, pověřuje starostu a místostarostku 

dalším jednáním. 

Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 319 bylo schváleno. 

 

4.5.4 Zpracování Strategického plánu obce na roky 2022 - 2032  

Zastupitelé vzali na vědomí postup při zpracování Strategického plánu rozvoje obce. 

 

4.6 Projednání smluv 

Věcné břemeno EGD v Kamenné Lhotě 

Návrh na usnesení č. 320: Zastupitelstvo schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí – 

zřízení věcného břemeno pro vedení NN a zřízení kabelové skříně. 

 Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 320 bylo schváleno. 

 

5. Informace o provozu příspěvkových organizací obce 

 

5.1 ZŠ a MŠ Borotín 

Ředitelka školy informovala zastupitele o provozu ZŠ a MŠ. Zastupitelé projednali 

podání projektové žádosti do programu JČ kraje Podpora práce s dětmi a mládeží – 

Podpora zájmové činnosti. 

Návrh na usnesení č. 321: Zastupitelstvo schvaluje podání projektové žádosti a 

dofinancování projektu z rozpočtu školy. 

Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 321 bylo schváleno. 

Dále zastupitelé projednali podání projektové žádosti na podporu EVVO do 

dotačního programu JČ kraje. 

Návrh na usnesení č. 322: Zastupitelstvo schvaluje podání projektové žádosti a 

dofinancování projektu z rozpočtu školy. 

Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 322 bylo schváleno. 

Dále zastupitelé projednali přijetí účelového daru od společnosti WOMEN and 

WOMEN na projekt Obědy pro děti. 

Návrh na usnesení č. 323: Zastupitelstvo schvaluje přijetí účelově vázaného daru na 

financování obědů pro děti ze sociálně slabých rodin. 

Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 323 bylo schváleno. 

 

Ředitelka školy poděkovala zastupitelům za podporu a spolupráci v roce 2021 

a popřála jménem zaměstnanců a žáků školy všem klidné Vánoce a pevné zdraví 

v roce 2022. 

 

5.2 Sociální služby městyse Borotín 

Ředitel SSMB informoval zastupitele o aktuální situaci v organizaci, počtu klientů, 

uzavřených smluv a personálním obsazení služby. Zastupitelé vzali informace na 

vědomí. 

 



 6. Odpadové hospodářství obce 

 

6.1 Vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 

Byla schválena na minulém zasedání a 15. 12. 2021 zveřejněna na úřední desce. 

Platnost i účinnost vyhlášky je stanoven na 1. 1. 2022. Zastupitelé vzali informaci na 

vědomí. 

 

6.2 Vyhláška o stanovení obecního systému odpadového hospodářství  

Zastupitelé projednali znění vyhlášky a výši úhrad za zapojení do obecního systému. 

Návrh na usnesení č. 324: Zastupitelstvo schvaluje znění vyhlášky a výši úhrad. 

Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 324 bylo schváleno. 

 

7. Připomínky, diskuse, různé 

 

7.1 Oznámení o provedených kontrolách 

- Kontrola VZP – odvod pojistného zaměstnanců  

Zastupitelé vzali informace na vědomí. 

 

7.2 Inventarizace majetku obce 

Účetní obce navrhla vyřadit z majetku obce náklady vynaložené v souvislosti 

s pořízením nedokončené investice tzv. zmařené investice.  

Jedná se o investice vynaložené na: 

• Projekt centrálního vytápění městyse 

• Sběrný dvůr v Chomoutově Lhotě 

• Dům s pečovatelskou službou v Borotíně č.p. 1  

 

Návrh na usnesení č. 325: Zastupitelstvo schvaluje vyřazení výše uvedených 

zmařených investic z majetku obce. 

Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 325 bylo schváleno. 

 

Zastupitelé projednali plán inventarizace majetku obce za rok 2021. 

Návrh na usnesení č. 326: Inventarizace bude provedena k 31. 12. 2021 podle 

všech známých zákonů a vyhlášek. Předsedkyní inventarizační komise je jmenována 

paní Petra Tejnorová, členy komise paní Danuše Kroužková a pan Tomáš Pazourek. 

Předsedkyní likvidační komise je jmenována paní Petra Tejnorová, členy pan Jiří 

Pejša a pan Tomáš Pazourek. 

Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel. Usnesení č. 326 bylo schváleno. 

 

7.3 Rozpočtové opatření 

 Zastupitelé vzali na vědomí RO č. 10, které schválila rada městyse, a projednali 

rozpočtové opatření č. 11. 

Návrh na usnesení č. 327: Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 11, které 

je přílohou zápisu. 



Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 327 bylo schváleno. 

 

7.4 Žádost o odkup obecního pozemku 

Pan Dohnal Petr žádá o odprodej obecního pozemku č. 1470/2 o výměře 1774 m2 

případně nabízí směnu za pozemky v zastavitelném území obce s doplatkem. 

Návrh na usnesení č. 328: Zastupitelstvo neschvaluje odprodej pozemku uvedeného 

na žádosti. Pověřuje starostu dalším jednáním ohledně odkupu sousedního pozemku. 

Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 328 bylo schváleno. 

 

Zasedání opustil Mgr. Ondřej Pacovský, počet přítomných zastupitelů je 9, 

zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

7.5 Směrnice pro poskytování benefitů zaměstnancům obce a uvolněným 

zastupitelům 

RM schválila směrnici pro poskytování zaměstnaneckých benefitů zaměstnancům 

obce. 

Návrh na usnesení č. 329: Zastupitelstvo schvaluje platnost směrnice pro uvolněné 

zastupitele obce. 

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 329 bylo schváleno. 

 

7.6 Žádosti o příspěvky 

Zastupitelé projednali žádosti o příspěvky na činnost organizací v sociální oblasti 

v roce 2022. 

Návrh na usnesení č. 330: Zastupitelstvo schvaluje příspěvky ze sociálního fondu ve 

výši 5.000,- Kč: Diakonie Rolnička, Domácí hospic Jordán, Kaňka s. s. 

 Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 330 bylo schváleno. 

 

7. 7 Příspěvky z rozpočtu obce spolkům – činnost + akce v roce 2022 

Zastupitelé projednali systém poskytování příspěvků z rozpočtu obce místním 

spolkům a sdružením. 

Návrh na usnesení č. 331: Zastupitelstvo schvaluje systém poskytování příspěvků 

stejný jako v roce 2021. 

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 331 bylo schváleno. 

 

7.8 Stanovení termínů zasedání zastupitelstva městyse Borotín v roce 2022 

Zastupitelé projednali termíny zasedání zastupitelstva v roce 2022 s ohledem 

na termíny zasedání Zastupitelstva Jihočeského kraje.  

Byly navrženy termíny: 17. 2., 21. 4., 23. 6., 25. 8. 2022. Na zasedání 23. 6. 2022 

budou stanoveny termíny pro druhé pololetí. V případě nutnosti bude svoláno 

mimořádné zasedání. 

Návrh na usnesení č. 332: Zastupitelstvo schvaluje termíny zasedání zastupitelstva 

v roce 2022.  

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 332 bylo schváleno. 



 

7.9 Projektové žádosti JČ Kraj 

Zastupitelé projednali podání projektových žádostí do dotačního programu JČ kraje 

Podpora sportovní infrastruktury na akci Rekonstrukce běžecké dráhy 

z podprogramu Rekonstrukce a údržba sportovišť. 

Návrh na usnesení č. 333: Zastupitelstvo schvaluje podání projektové žádosti a 

dofinancování projektu z rozpočtu obce. 

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 333 bylo schváleno. 

 

Dále zastupitelé projednali podání projektové žádosti do podprogramu Obnova 

vybavení sportovišť a jejich zázemí na akci Obnova vybavení sportovní haly. 

Návrh na usnesení č. 334: Zastupitelstvo schvaluje podání projektové žádosti a 

dofinancování z rozpočtu obce. 

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 334 bylo schváleno. 

 

7.10 Zastupitelé vzali na vědomí harmonogram předvánočních akcí.  

 

7.11 Starosta obce poděkoval všem zastupitelům i zaměstnancům obce za celoroční 

práci a popřál všem pevné zdraví a vše nejlepší v roce 2022. 

 

8. Závěr 

 

Schůzi zakončila Mgr. Lenka Pípalová ve 21,30 hodin. 

 


